
 
 
Congregational Meeting/Mid-Autumn Lunch 
Following this morning’s worship, members are asked to please remain 
seated for the congregational meeting; all may proceed to the gym for the 
Mid-Autumn Lunch after the congregational meeting. 
Church Board NOMINATIONS 
The Nomination Committee is in the process of seeking God’s guidance in the 
selection of potential candidates to serve on the 2016 Church Board. Join us 
in prayer as we ask God to rise up new leaders in accomplishing God’s 
mission.  Suggestions may  be  given  to  Puanani Soong at 382-9492 or Jack 
Zhou at 383-1820. 
Neighbors in Need Offering 
Our UCC 2015 Special Mission Offering, Neighbors in Need, will be received 
in both congregations on October 4, 2015. This offering supports ministries of 
justice and compassion throughout the United States. Thank you for your 
support and steadfast commitment to extend God’s love to our communities. 
You may write a check to TFCCC and on the memo line NIN. 
Congregational Meeting – October 11, 2015 
The   purpose   of   this   Congregational  Meeting   is   to  vote  to  call The 
Reverend Thomas Lep Tet Tsen as the Chinese Pastor of The First Chinese 
Church of Christ in 2015 Missions Craft and Food Fair 
Since 1946, the First Chinese Church of Christ in Hawaii has supported its 
annual Missions Craft and Food Fair, to be held on Sunday, October 25, 2015 
from 11:30–1:00 PM. A Chicken Hekka Rice Bowl for eat-in or take-out is 
available.  Tickets are $7 and sales begin today through October 18, 2015. 
Bakers and cooks are needed to prepare foods to be sold at the fair. Call 
Ginny Young at 382-8932 or ginny96825@yahoo.com. 
Transition House Fundraiser 
Transition House participates in fundraiser with Foodland’s Give Aloha, Aloha 
United Way and Combined Federal Campaign. September 30 is the deadline 
to designate your donations. Mahalo. 
Flowers are from the family of Albert Heu, in his loving memory. 
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September 27, 2015, Joint Service, 10:00 AM  
 

Welcome & Announcements 
 
 Maria Chen Au Hoy, Dr. Jack Zhou, Lay Readers 

 
Prelude Esther Yuan, Organist 

“Fantasia In G Major” 
 
Call to Worship 

 
Opening Prayer  
 
Worship Songs 

“Majesty” 
From the Rising of the Sun” 

CCLI 193150 
 

Pastoral Prayer Kekapa Lee 
 
Children’s Songs 
 
 
 

Scripture 
Luke 11:5-13 

 
 

*=The Congregation may rise in body or spirit! 

Anthem Combined Choirs 

 “Hymn to the Godhead” Thompson 
 

Message  Pastor John Lee 
 

“Pursuing Persistent Prayer” 
 
 

 Application of God’s Word  
 
* Offering/Doxology  

“Blessed Be The Lord God Almighty” 
 

Closing Song  
 

 
 * Blessing/Benediction 
 
Postlude  Esther Yuan, Organist 

“Recessional March” 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 



報告事項 
會員大會:崇拜結束後,本教會會員請留下參加會員大會,為續聘Kekapa 

Lee牧 

中秋節聚餐:會後再移步體育舘,享用慶祝中秋節的聚餐。 

執事候選人提名:請大家為提名委員會甄選2016 年執事候選人禱告,提供
意見。 
連絡人:Puanani Soong 382-9492(英語);周㨗 382-1820。 

特別奉獻:10 月4日本教會將收取資助UCC 在全美國推行,"幫助鄰舍" 
活動的特 
別奉獻,捐獻支票給付TFCCC 並註明NIN. 

聘請曾立德牧師(華語):10月11日,本教會為聘請曾牧師舉行特別會員大會, 

2015年度義賣會:一年一度的義賣會將於10月25日舉行,所得款將全部捐

給本地 
和海外的宣教結構。今天開始預售客家雞飯的票,每份$7.00。10 月18 日

售票截 
止。希望弟兄姐妹積極參與並支持這份宣教的事工。購票請與關麗娟

(945-0738) 

或何茜婭 (381-7621)聯繫。另徵求義工準備餐奌 ,請聯繫Ginny 

Young(382-8932), 

培靈會:香港基督教宣道會蕭壽華牧師主領的培靈會「末世儆醒 殷勤長
進」這個 
周末在夏威夷舉行。講題,時間,地點如下: 

A.「註意照在暗處的明燈」10月2日(週五)7:30 pm (粵譯國),檀香山華人
信 

B.「察驗神純全的旨意」10月3日(週六)7:30 pm (粵譯國),夏威夷華人浸
信 

 

C.「從熱切盼望到殷勤長進」10月4日(週日)7:30 pm (粵譯國),本堂。 
感恩與代禱  
 

1. 感謝大家代禱,鄭牧師夫婦已平安達到台灣,他們一到家就轉去探望87
歲的老 
程牧師,很可惜他因肺發炎入院。請用禱告托住他們,也在禱告中與他們同

工。 
2. 請為顏莉蒞姐妹禱告。她剛剛失去母親,求神安慰她的心、擦幹她的眼

淚!  

3. 請為王志斌弟兄的身體禱告。上週五他因40度高燒送急診,然後轉入病
房。求 
神大能的手醫治他,使他早日康復。 

4. 請為書法家程馬可老牧師禱告( 我們去年向他訂了150份的聖經經文日

历,也 

許你家牆上也有他的字畫)求上帝醫治他、使經文日曆的福音事工不受到
攔阻。 

5. 恭喜!金春艷姊妹上週一為她新購的apartment,邀請了鄭牧師夫婦及兄
姐在 
家聚會,感謝讚美神的帶領,歸榮耀於神。 


